
Styrelsemöte 2 

  

 
Mötesprotokoll 
2019-09-19 17:30 
Borgen 
 

 
 
Närvarande: 
Victoria Holmqvist Ordförande 
Johan Henriksson Vice ordförande 
Jackline Georgsson Kommunikationsansvarig 
Filip Nordström Utbildningsansvarig 
Johanna Blom  Projektansvarig 
Sofie Jacobsson Fastighetsansvarig  
Vendla Karlsson Eventansvarig 
Carin Hellberg  Ekonomiansvarig 
 
Frånvarande: 
Oscar JonssonNäringslivsansvarig 
 
Adjungerande:  
Stina Karlsson Ordf. i Valberedningen (lämnade efter punkt 12 kl 18:20) 
Ida Karlsson Novischeriet/Valberedningen (lämnade efter punkt 12 kl 18:20) 
 

 

1.  Mötet öppnar  Victoria Holmqvist öppnade mötet 

2.  Fastställande av röstlängd  Röstlängden fastställdes till 9 
röstberättigade. 

3.  Mötesfunktionärer  Victoria Holmqvist valdes till 
Mötesordförande  
Jackline Georgsson valdes till 
sekreterare.  
Carin Hellberg valdes till justerare, 
tillika rösträknare 

 



4.  Adjungerade  Stina Karlsson, Valberedning 
Ida Karlsson, Valberedning 

5.  Fastställande av dagordning  Fastställdes. Punkt 7 bordlades. 

6.  Föregående protokoll  Föregående mötesprotokoll lades 
till handlingarna. 

7. 
 

Information: Ellinor från Introduction 
Week informerar 
 

Punkt 7 bordlades. 

8.  Information: Information från 
Novischveckorna 

Ida informerar att mer information 
kring Novischveckorna kommer vid 
senare styrelsemöte. Överlag har 
det varit positiv respons. 

9.  Beslut: Projektledare Agora-dagen 
 
 

Valberedningen nominerar 
Amanda Forssberg till 
projektledare för Agora-dagen 
2020.  
Mötet beslutade att Amanda 
Forssberg blir projektledare för 
Agora-dagen 2020.  

10. 
 

Information: Presidebeslut ang byte av 
datum för styrelsemöte 
 

Victoria informerar.  
 

11.  Information: Presidebeslut ang 
inhyrning av mötesordförande till 
höstmötet. 
 

Victoria informerade att Sara 
Thiringer hyrts in som 
mötesordförande till höstmötet.   

12.  Diskussion: SLOSAM-incidenten  Mötet beslutade att göra punkt 12 
till en diskussionspunkt.  
Johan informerade om incidenten 
med ölburken som skedde under 
Slaget om Samvetet. Mötet 
diskuterade åtgärder Agora kan 
vidta. Victoria kommer att kontakta 
ordförande i Samhällsvetarkåren. 
Novischeriet kommer att skriva ner 
åtgärder som kan vidtas till nästa 
år.  
Adjungerade lämnade 18:20.  

 



13.  Information: Kickoff HT 2019  Victoria informerade.  

14.  Information: Nya möbler  Sofie informerade att Campus nya 
möbler kommer levereras v.39. 
 

15.  Diskussion: Halvtidssittning  Mötet diskuterade ämnet och är 
positivt inställda till en 
Halvtidssittning.  

16. 
 

Diskussion: Ökad närvaro bland de 
internationella studenterna 

Mötet diskuterade ämnet och ska 
undersöka vidare vad de 
internationella studenterna själv 
önskar att vi ska göra. 

17.   Diskussion: Framtidsmässan  Agora kommer att närvara på 
Framtidsmässan den 25 
september. Vendla och Jackie 
kommer att hjälpa Oscar.  

18.  Beslut: Styrelsekläder  Mötet beslutade att ändra 
punkt 18 till en 
beslutspunkt.  

Mötet beslutade att skicka 
tillbaka tröjorna och ändra 
fel. 

19.   Beslut: Ökat lagringsutrymme  Mötet beslutade att öka 
lagringsutrymmet. 

20.  Övriga frågor:   a) Kim uppmärksammar att 
projektgruppen måste 
utlysas redan v.39. 

b) Vendla informerar om ett 
möte hon har haft i veckan 
kring event. 

c) Victoria informerar om ett 
förslag som mötet avslår. 

21.  Mötet avslutas   

 
      Carin Hellberg, justerare 

 


